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Protokoll fört vid Österlens Vattenråds styrelsemöte 2023-01-27 i Dubbel Göken, Tomelilla 

kommun. Kl. 09.00-11.00 

 

Deltagande: Hans-Olof Höglund, Tina Bergström-Darrell, Ronny Hammar, Kenneth 

Strömbeck, Karin Bergendal (från punkt 9), Anders Larsson, Mats Arnoldsson,                 

Sven Sassersson,  

Adjungerade: Jonas Dahl, Mikael Ulvholt, Therese Parodi 

Deltagande via Teams: Anna-Karin Åkesson, Jeanette Quamar 

Återbud: Tomas Pålsson, Stefan Borg, Mona Eliasson, Alice Nicolle, Peter Bntzer 

Ej lämnat återbud: Qalinle Dayib 

 

 

1. Mötets öppnande 

Hans-Olof hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

 

2. Val av justerare 

Mats Arnoldsson och Hans-Olof valdes till att justera dagens protokoll. 

 

3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

4. Föregående mötesprotokoll 2022-11-25 

Protokollet var justerat, genomgicks. Protokollet lades till handlingarna. 

 

5. Ekonomi 

Hans-Olof informerade att det finns 6.475.705 kr på kontot. 

Hans-Olof och Therese kommer att träffa Åsa och Jeanette från Simrishamns kommun 

och gå igenom vad som gäller vid bl.a. debiteringar för medlemskommunerna. 

     

6. Nya medlemmar 

Inga ansökningar finns att behandla 

 

7. Remisser 

Inga remisser finns att besvara  
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8. Samråd 

Inga samråd finns att besvara 

 

9. LOVA-gemensam samordnare. 

Therese informerade när det gäller projektet Vantalängan har Jordbruksverket beslutat 

att projektet får genomföras och att det skall vara klart till 2024-04-30. Länsstyrelsen 

behöver snabbt godkänna avsteg från strandskyddet, Therese försöker påskynda 

beslut. 

Det finns 17 intresseförfrågningar för våtmarker. I Eljaröd med 4 ha skall avtal skrivas 

i nästa vecka. 

LRF i Brösarp har bjudit in 20 markägare till ett möte den 31 januari och då 

medverkar Therese och Jonas. 

I mars kommer Naturcentrum att lämna en inventeringslista för våtmarker och sedan 

är det bara att börja ringa markägare. 

Naturcentrum har gett en offert på 352.000 kr med åtgärdsförslag utmed Tommarpsån 

mellan Järrestad och havey med fokus att återställa och säkerställa svämplan samt 

restaurering av Komstadån samt återskapande av svämplanytor. 

Beslöts att gå vidare med projektering tillsammans med Simrishamns Kommun med 

hälften var av kostnaden. 

Gårdslösa projektet löper på. 

Beslöts att Therese kontaktar berörda kommuner före mars månads utgång gällande 

samarbetsavtalet och be om förlängning på 6 år. 

 

Jonas Dahl berättade att i Simrishamns kommun blev 7 våtmarker klara 2022 och 1 

våtmark är halvt klar. Under 2023 kommer 10 våtmarker att anläggas. 

 

Beslöts att ÖVR bjuder in sig till Kommunfullmäktige hos medlemskommunerna och 

informerar om rådets verksamhet. 

 

Under fikapausen visade Therese filmen om ÖVR som börjar bli klar, 

 

10. Årsstämman 12 maj. 

Hans-Olof gör förslag till verksamhetsberättelse 2022 och arbetsplan för 2023 

tillsammans med Therese. 

Årsbokslutet skall göras av Simrishamns Kommun och därefter skickas till 

revisorerna. 

Punkten tas upp igen på nästa möte den 24 mars och styrelsen funderar ang. förslag 

gällande medlemsavgiften, höjas eller bibehållas. 
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11. Inbjudningar  

Inbjudan har kommit till Grundvattensrådets möte den 1 mars i Rådhuset, Kristianstad. 

Anmälan senast den 22 februari. Therese anmäler sig och styrelsen får anmäla enskilt.

      

12. Övriga aktiviteter 

Mats efterlyste analysrapporten från SGS. Hans-Olof kontaktar Marie och frågar när 

rapporten blir klar. 

Beslöts att provtagning av metaller skall göras och tas av SGS. Hans-Olof meddelar 

SGS om detta. 

Beslöts att inte göra provtagning av kiselalger vilket Länsstyrelsen vill. 

 

13. Bordlagda ärenden 

Det fanns inga bordlagda ärenden.   

  

14. Övrigt 

Mikael Ulvholt berättade om den nya Naturvårsprogrammet som Hörby har gjort. Det 

finns 215 objekt som beskrivs i programmet och vad som behöver göras. Styrelsen 

tyckte det var en mycket bra och omfattande program. 

 

15. Nästa möte 

Styrelsen har nästa möte den 24 mars i Tomelilla Kommun. 

 

16. Avslutning 

Hans-Olof tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet: 

 

 

Tina Bergström-Darrell 

 

 

Justeras:     Justeras: 

 

 

Hans-Olof Höglund    Mats Arnoldsson 

 

  

                          



 

 

 


